

仿真木假材仿真石头壁炉板

产品名称	仿真木假材仿真石头壁炉板
公司名称	宜兴市爱博纤维制品有限公司
价格	165.00/套
规格参数	
公司地址	宜兴市和桥镇南新云阳村
联系电话	0510-87817192

产品详情

陶瓷纤维仿木（炭）

我司为专业生产陶瓷纤维仿木（炭）的厂家，目前主要生产的是无机的陶瓷纤维仿木（炭），燃烧后不会释放气体。耐火度达1200摄氏度。此产品的原材料为三种：粘结剂，耐高温颜料和陶瓷纤维。所有原材料都是无毒的。我司聘请了美国专家作技术指导,我司确保产品能达到美国和欧洲相同的品质。我司生产的陶瓷纤维仿木（炭）工艺先进，产品质量稳定，已通过国际质量检测，价格非常有竞争力。

产品通常是按照客户的设计制作的，我司能按照客户提供的样品直接翻模具，客户无论有无生产模具，我司都可确保产品与样品的一致性。我们的工厂位于无锡（宜兴）市，从无锡到上海乘汽车或火车只要1个半小时，交通十分便利。

产品的价格由具体的尺寸、颜色、材料和包装方式来定，各种价格档次均能生产。在收到客户的实样后，8天左右我司将提供样品供客户检验。

我司熟悉国际贸易业务，信誉良好。我们的陶瓷纤维仿木(炭)出口至美国、英国、加拿大等。籍由我们工厂的优势，我们的产品因为其优良的性价比而广受客户好评。我们以客户百分之百的满意为目标。我们真诚地希望与客户在互惠互利的基础上开展各种形式的合作。

联系方式：

公司名称：宜兴爱博纤维制品有限公司

邮箱：kaishen@yixingable.com

网址：www.yixingable.com

电话：86-510-87819122

传真：86-510-87875721

地址：江苏省宜兴市和桥镇

邮编：214211

ceramic fiber gas logs

we are a professional ceramic fiber logs manufacturer. now our main products are inorganic ceramic fiber logs - vent free gas logs. our logs can resist 1200 centigrade. there are three materials of logs, binder, stain and ceramic fiber. all of the materials are non-toxic. we also invited experts from usa for technical director. we assure that we can provide logs with the same quality as made in usa and europe.

our gas logshave advanced technology, stable quality, competitive price and have passed international quality testing.

design of logs is always provided by customers. our customers will provide ceramic fiber logs, plaster sample or true wood for us to make mould. whether customers have mold (panel) or not, we can make logs according to original log sample. our factory is located in wuxi (yixing) city of china. it will take 1 and a half hours from wuxi to shanghai by bus or train. the transportation is very convenient.

the price is based on size, color system, materials and packing requirement, we also can produce variety of level gas logs according to customer ' s requirement. we can make mould and sample 8 days after get customers log sample.

we are familiar with international trade and have good reputation.we export gas logs to usa, uk, canada, etc. based on our factory ' s advantage, our products are appreciated by customers because of excellent price versus performance ration and high quality. we regard "customer"s 100% satisfaction" as our target. we sincerely hope to establish cooperation with all interested clients on the basis of mutual benefit in whatever form.

yingxing able ceramic fiber products co.,ltd

e-mail: kaishen@yixingable.com

url:www.yixingable.com

tel: 86-510-87819122

fax: 86-510-87875721

add: heqiao town,yixing city,jiangsu,china,pc:214211